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PROTOKÓŁ  Nr  I / 2014 

Z  INAUGURACYJNEJ   SESJI   VII  KADENCJI 

RADY  MIEJSKIEJ  SIERPCA 

dnia  28 listopada 2014r.  i  2 grudnia 2014r. 
 

 

Pierwsza  sesja  Rady Miejskiej  VII  kadencji samorządu  odbyła się  w sali 

posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 11oo dnia 28 listopada 2014r. i trwała  w tym dniu do  

g. 1300 . 

 Następnie została ogłoszona przerwa w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione  w dniu 2 grudnia 2014r. o godz. 1100 i trwały do  

godz. 1230. 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

Radni  Rady  Miejskiej  w ustawowym składzie  - 15,   zgodnie  z   listami  

obecności  stanowiącymi   załącznik nr 1 i 2   do nin. protokółu. 

oraz  

- Przewodniczący Zarządów Osiedli nr 1,  nr 2 , nr 4, nr 5 i nr 6 –   zał. nr 3 i 4 . 

 

-  Marek  Kośmider  -  Burmistrz Miasta 

-  Zbigniew Leszczyński  -  Z-ca Burmistrza 

- Jarosław Marcin Perzyński – burmistrz elekt 

-  Katarzyna Joniak     – Skarbnik Miejski 

-  Barbara Wojciechowska-Dobies -  Sekretarz Miejski 

-  Dyrektorzy jednostek miejskich    

-  Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego 

-  media 

 

Do  punktu 1-go  -  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia obrad  dokonała  Pani  BARBARA GIL – Radna Senior, który  

powiedziała: otwieram  I  sesję  Rady  Miejskiej  Sierpca. 

Dziękuję za powierzenie mi tak zaszczytnej funkcji.   

Pragnę zapewnić, że dołożę starań, aby obrady I sesji przebiegały sprawnie i zgodnie 

z prawem. 

Witam  serdecznie wszystkich  radnych  i  zaproszonych  gości. 

Szczególnie witam nowych  radnych  wybranych w  wyborach  

16 listopada 2014r. na  VII  kadencję.   
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Witam Panów Burmistrzów, panią Skarbnik, panią Sekretarz Miasta oraz 

dyrektorów miejskich zakładów pracy i spółek miejskich.  

Witam Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego oraz media. 

 

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału Miasta Sierpca. 
 

Punkt 2 – Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 
 

Pani Barbara Gil  - Przewodnicząca obrad dokonała wręczenia zaświadczeń o 

wyborze na radnego, gratulując wszystkim zdobytych głosów. 
 

Punkt 3 – Ślubowanie  radnych. 

 

Pani Przewodnicząca obrad  poinformowała, iż stosownie do postanowień art. 23a 

ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, radny  przed  objęciem  

mandatu  składa  ślubowanie.  

 

Zaproponowała, aby ślubowanie odbywało się w taki sposób, że jako 

Przewodnicząca odczyta rotę ślubowania, a następnie najmłodszy wiekiem radny 

odczyta z listy obecności kolejno imiona i nazwiska radnych, którzy powstaną i 

wypowiedzą  wg swojego wyboru,  słowo „Ślubuję"  lub  zwrot   „Ślubuję,  tak mi 

dopomóż Bóg". 

 

W związku z powyższym proszę wszystkich o powstanie, odczytam  rotę  

ślubowania: 

 

      „Wierny  Konstytucji  i  Prawu  Rzeczypospolitej  

Polskiej,  ślubuję  uroczyście  obowiązki  radnego  sprawować  

godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na  względzie  dobro 

mojej  gminy  i  jej  mieszkańców”. 
 

 

        Następnie  najmłodszy wiekiem radny Pan Bogdan Bartnicki  

wyczytywał  kolejno z  listy  obecności  nazwiska  poszczególnych  

radnych  w celu  złożenia  ślubowania. 
 

Wszyscy radni złożyli ślubowanie. 
 

Po złożeniu ślubowania przez wszystkich radnych  przewodnicząca 

obrad  poinformowała, że  od  tej chwili  radni  nabyli  czynne prawa  

wyborcze  do  organów  gminy. 
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Sekretarzem obrad został radny Pan Bogdan Bartnicki. 

 

Do punktu 4-go – Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, że na podstawie listy obecności w obradach 

uczestniczy 15 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne decyzje. 

 

Do punktu 5 -go  - Przyjęcie dziennego  porządku obrad. 
 

Otrzymaliście Państwo  projekt  porządku obrad  wraz  z zaproszeniem  na dzisiejszą 

sesję. 

Porządek sesji  stanowi  zał. nr 5   do protokółu. 

Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku? 

 

Radny Jerzy Stachurski – zgłosił formalny wniosek o zdjęcie z porządku p. 18, tj. 

Raport Burmistrza o stanie Miasta. Jesteśmy tuż przed II turą głosowania na 

burmistrza i nie ma potrzeby, by dzisiaj burmistrz mówił na ten temat. 

Radny Wojciech Jaworowski – uważam, że powinniśmy wysłuchać tej informacji, 

przecież to nie ma żadnego wpływu na kampanię. 

Radny Jerzy Stachurski – nic się nie stanie jak wysłuchamy tej informacji po 

wyborach. 

Przewodnicząca obrad poddała wniosek pod głosowanie: 

Kto jest za zdjęciem p. 18 z porządku dzisiejszych obrad? 

 

ZA – 11,  przeciw – 3,  wstrzymał się 1 radny. 

Punkt 18 został zdjęty z porządku dzisiejszych obrad. 

 

Przewodnicząca obrad  poddała pod głosowanie cały porządek obrad. 

 

Rada Miejska  przyjęła następujący porządek dzienny  obrad   I  sesji  do  realizacji 

ZA – 15 radnych. 

 

1. Otwarcie sesji przez Radnego Seniora. 

2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

3. Złożenie ślubowania przez Radnych. 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

5. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej – zgłaszanie kandydatur. 

7. Wybór komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia tajnego głosowania. 

8. Podjęcie uchwały ws przyjęcia Regulaminu głosowania ws wyboru 

          Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego/cych  Rady Miejskiej. 

9. Przeprowadzenie tajnego głosowania ws wyboru Przewodniczącego Rady  

          Miejskiej. 

    10. Ogłoszenie wyników wyboru. 
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    11. Podjęcie uchwały ws stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady. 

    12. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady dalszego prowadzenia sesji  

          od Radnego Seniora. 

    13. Podjęcie uchwały ws określenia liczby wybieranych wiceprzewodniczących  

          Rady. 

    14. Zgłaszanie kandydatur na wiceprzewodniczącego /cych Rady. 

    15. Przeprowadzenie tajnego głosowania na wiceprzewodniczącego/ cych. 

    16. Ogłoszenie wyników wyboru. 

    17. Podjęcie uchwał stwierdzających  wybór wiceprzewodniczącego/cych  Rady. 

    18. Zamknięcie obrad I sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Do punktu 6-go -Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej – zgłaszanie 

kandydatur. 
 

Przewodnicząca obrad – Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur na 

przewodniczącego Rady. 
 

Radna Małgorzata Kisielewska zgłosiła  kandydaturę Radnej BARBARY 

WIERZBICKIEJ. 

 

Kandydatka wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca obrad zapytała, czy są inne zgłoszenia? 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodnicząca obrad  zapytała, czy są pytania do kandydata?   

Pytań nie było. 

 

 

Do punktu 7-go - Wybór komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia tajnego 

głosowania. 

 

Przewodnicząca obrad poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej. 

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosili się radni: 

 

1. Frydrychowicz Waldemar 

2. Małgorzata Wiesława Kisielewska 

3. Krzysztof Skrzyński 

 

Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 

Kto jest za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w wyżej wymienionym składzie? 

ZA – 15. 
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Do punktu 8-go – Podjęcie uchwały ws przyjęcia regulaminu głosowania  

                               w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca obrad -  wszyscy radni otrzymali  projekt  regulaminu 

głosowania  w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej .  

Czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi do otrzymanego Regulaminu? 

 

Nikt z radnych nie miał uwag do projektu Regulaminu, wobec czego  

Pani Barbara Gil odczytała projekt uchwały i zarządziła głosowanie. 

Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania? 

ZA – 15 

Rada Miejska w głosowaniu  jawnym  podjęła jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ   Nr  1 / I / 2014 
 

w sprawie  przyjęcia  regulaminu  głosowania  w wyborach przewodniczącego 

Rady Miejskiej Sierpca. 

Podjęta uchwała stanowi   zał. nr  6   do  nin. protokółu  sesji. 

 

Do punktu  9-go  -  Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej –  

                                 przeprowadzenie tajnego głosowania. 
 

Przewodnicząca obrad  poprosiła  Komisję Skrutacyjną  o  przygotowanie i 

rozdanie kart do głosowania oraz przeprowadzenie głosowania. 
 

Ogłosiła 15 minut przerwy na prace przygotowawcze. 

Po przerwie 
 

Radny Waldemar Frydrychowicz – przewodniczący Komisji Skrutacyjnej- 

oznajmił, że Komisja ma wątpliwości, czy kartki do głosowania są prawidłowo 

przygotowane. Co prawda zostały przygotowane zgodnie z Regulaminem, ale nie 

dają Radnym możliwości pełnego wyrażenia swej woli. Według Regulaminu przy 

nazwisku kandydata jest jedna kratka, a radni powinni mieć wybór, by się 

wypowiedzieć, czy są ZA, Przeciw, Wstrzymują się. Powinny być trzy kratki. 

 

Szkoda, że nie ma dzisiaj radcy prawnego, który by rozstrzygnął  ten problem. 

 

Przewodnicząca obrad zarządziła 10 minut przerwy na skontaktowanie się z radcą 

prawnym i wyjaśnienie wątpliwości. 

Po przerwie. 

Przewodnicząca obrad – Pani Barbara Gil – ponieważ nie udało nam się 

skontaktować z radcą prawnym, a wątpliwości są co do wzoru karty do głosowania: 

Ogłaszam przerwę w obradach do wtorku 2 grudnia 2014r. do godz. 11-tej. 
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2 grudnia 2014r. godz. 1100  - c.d. obrad rozpoczętych 28 listopada 

2014r. 

W tej części sesji, oprócz osób wymienionych na str. 1 protokółu obecni 

byli: 

Pan Marcin Zasadowski – Radca Prawny Rady 

Pan Jarosław Perzyński – burmistrz elekt 

 
Pani Barbara Gil – Przewodnicząca obrad  przystąpiła do kontynuacji 

przerwanych obrad. 

 

Zapytała, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Jest na Sali obrad Pan Mecenas, 

który wyjaśni sprawę dot. kart do głosowania. 

 

Radny Krzysztof Skrzyński – zapytał, czy analizował ten Regulamin pod 

względem merytorycznym, bo według niego ten Regulamin to bubel prawny. Karty 

do głosowania sporządzone według zapisu w Regulaminie nie dają Radnym 

możliwości wyrażenia swej woli. 

 

Pan Mecenas wyjaśnił, że Regulamin jest prawidłowo przygotowany, kwestia nie 

zrozumienia zapisu odnośnie sporządzenia kartek. Jak najbardziej przy nazwisku 

powinny być trzy kratki z napisem:  ZA,  Przeciw,  Wstrzymuję się. 

Ponadto Mecenas wyjaśnił kwestię zawartą w § 5 Regulaminu, tj. Wybór 

przewodniczącego Rady następuje bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady, tj. 8 radnych. Tak mówi art.19 ustawy o 

samorządzie gminnym. 

 

Po tych wyjaśnieniach Komisja Skrutacyjna udała się do pokoju Rady, by 

przygotować karty do głosowania dla wyboru przewodniczącego Rady. 

 

Przewodnicząca obrad  ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie Komisja Skrutacyjna rozdała Radnym karty do głosowania, a po 

zagłosowaniu przez Radnych Pan Waldemar Frydrychowicz – Przewodniczący 

Komisji Skrutacyjnej wyczytywał z listy nazwiska Radnych, którzy podchodząc 

wrzucali swoje karty z głosowania do urny. 

 

Przewodnicząca obrad  ogłosiła 10 minut przerwy na obliczenie głosów i 

sporządzenie protokołu. 
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Do punktu 10 –go – Ogłoszenie wyników wyboru. 

 

Pan Waldemar Frydrychowicz - Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej   

odczytał   protokół  z  ustalenia  wyników głosowania  tajnego  w wyborach  

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Kandydatka  Pani  BARBARA WIERZBICKA   otrzymała  następującą  

ilość głosów:   ZA  -  8 ,  przeciw – 6 ,  a  1 radny wstrzymał się od głosowania.   

 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym kandydatka 

Pani Barbara Wierzbicka uzyskała  bezwzględną większość głosów. 
 

 

Do punktu 11-go – Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru  

                                 Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca obrad  - odczytała treść uchwały stwierdzającej wybór 

przewodniczącego Rady Miejskiej. Uchwałę poddała pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie    

 

          UCHWAŁĘ   Nr  2 / I / 2014 

 

w sprawie  stwierdzenia  wyboru  Pani  BARBARY WIERZBICKIEJ 

na  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej   Sierpca. 

 

Podjęta uchwała wraz  z  protokółem  komisji  skrutacyjnej stanowi  zał. nr  7  do 

nin. protokółu. 

 

Pani Barbara Gil - Radna Senior złożyła gratulacje nowo wybranej 

Przewodniczącej, a następnie udekorowała  Przewodniczącą Rady 

insygniami władzy. 
 

 

Do punktu 12 - go-  Przejęcie przez Przewodniczącą Rady dalszego  

                                  prowadzenia obrad. 

 

      Wysoka Rado,  powiedziała  Pani  Barbara Gil  –  w poczuciu dobrze 

spełnionego obowiązku,  proszę nowo wybraną Przewodniczącą Rady 

Miejskiej – Panią Barbarę Wierzbicką  o dalsze prowadzenie obrad. 
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Pani Barbara Wierzbicka  podziękowała za wybór, za zaufanie, dodała, że będzie 

pracowała wspólnie z Radą dla dobra wspólnych spraw  miasta i  jego mieszkańców. 

 

Przystępujemy do dalszej realizacji porządku obrad – powiedziała Przewodnicząca. 

 

Do punktu 13 –go - Podjęcie uchwały ws określenia liczby wybieranych  

                                  wiceprzewodniczących Rady. 

 

Pani Barbara Wierzbicka – zgodnie z § 12 Statutu  Rada Miasta określa w drodze 

uchwały, czy chce mieć jednego, czy dwóch wiceprzewodniczących. 

Następnie poprosiła radnych o zgłaszanie wniosków. 

Radny Zbigniew Długokęcki – zgłosił wniosek by w tej kadencji był jeden 

wiceprzewodniczący Rady. Od pół roku Rada już funkcjonuje z jednym 

wiceprzewodniczącym i doskonale dają sobie radę, więc nie widzi uzasadnienia, by 

powoływać dwóch wiceprzewodniczących i nie potrzebnie obciążać budżet miasta. 

 

Innych wniosków nie było. 

Przewodnicząca obrad poddała wniosek radnego Zbigniewa Długokęckiego pod 

głosowanie. 

Kto jest za tym, by w Radzie był jeden wiceprzewodniczący? 

 

ZA – 10 radnych,  przeciw – 0,  wstrzymało się 5 radnych. 

 

Przewodnicząca obrad odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska podjęła   

 

UCHWAŁĘ   Nr  3 / I / 2014 

 

w sprawie określenia liczby wybieranych wiceprzewodniczących Rady. 

Rada dokona wyboru jednego wiceprzewodniczącego . 

Podjęta uchwała stanowi  zał. nr  8 do nin. protokółu. 

 
Do punktu 14-go  -  Zgłaszanie kandydatur na wiceprzewodniczącego Rady.     

 

Przewodniczący obrad  poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

 

Radny   Krzysztof Rudowski  zgłosił  kandydaturę Radnego 

                                        Pana  DARIUSZA MALANOWSKIEGO 

Kandydat wyraził zgodę na kandydowanie.  

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący ogłosił kilkuminutową przerwę. 
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Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. Przygotowane zostały kartki zgodnie z 

regulaminem i rozdane radnym celem oddania głosu. 

 

Do punktu 16-go – Ogłoszenie wyników wyborów. 

 

Po obliczeniu wyników  przeprowadzonego tajnego głosowania  Pan Waldemar 

Frydrychowicz - przewodniczący Komisji Skrutacyjnej   zapoznał Radę  z 

wynikami głosowania. 

 

Kandydat  Pan Dariusz Malanowski otrzymał następującą ilość głosów: 

 

ZA – 10,   przeciw – 5. 

  

Na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej stwierdzono, że kandydat 

 

                         Pan DARIUSZ MALANOWSKI    

uzyskał bezwzględną większość  głosów i został wybrany wiceprzewodniczącym 

Rady Miejskiej. 

 

 

Do punktu 17-go – Podjęcie uchwały ws stwierdzenia wyboru  

                                 wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Na podstawie  protokółu Komisji Skrutacyjnej  Rada Miejska  w głosowaniu 

jawnym podjęła jednogłośnie 

 

              UCHWAŁĘ   Nr  4 / I / 2014 

 

w sprawie  stwierdzenia  wyboru  Pana DARIUSZA MALANOWSKIEGO 

na Wiceprzewodniczącego Rady  Miejskiej Sierpca.                   

 

Podjęta uchwała  wraz z protokółem komisji skrutacyjnej stanowi  zał. nr 9  do nin. 

protokółu. 

Pan Dariusz Malanowski podziękował Radzie za zaufanie i wybór. Powiedział, że 

Rada powinna być platformą ogólnego porozumienia, nie powinno być podziału na 

„MY” i „WY”. Będziemy pracowali dla dobra naszego społeczeństwa. 

 

Do punktu 18-go – Zakończenie obrad. 

 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała Radnym 

zaproszenie Rady Oddziału w Sierpcu – Region Płocki NSZZ „Solidarność” do 

wzięcia udziału we mszy św. celebrowanej w dniu 14 grudnia 2014r. o godz. 12,30 

w kościele Farnym w Sierpcu. Msza św. poświęcona będzie upamiętnieniu 33 
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rocznicy tragicznych wydarzeń związanych z wprowadzeniem w Polsce stanu 

wojennego 13 grudnia 1981r. 

 

Wobec wyczerpania się punktów porządku dziennego sesji  Przewodnicząca Rady 

podziękowała wszystkim radnym za czynne uczestnictwo  i  ogłosiła zakończenie 

obrad  stwierdzeniem: 

„Zamykam  obrady  I  sesji  Rady  Miejskiej  Sierpca”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono, napisano i po przyjęciu go przez Radę na II sesji - 

podpisano 

     
 

 

Przewodnicząca obrad Radna Senior           Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

     BARBARA GIL                                            BARBARA WIERZBICKA       

 

 

 

 

Protokółowała: 

 

Halina Waszkiewicz 


